## エステルさんが、45月間の留学を終えて、 イギリスに帰国しました!!



イギリスからAFSの留学制度を用いて、遺愛に4ヶ月留学していたエステルさんが12月中旬に帰国しました。

下記の英文は、全校生徒にお別れの挨拶 をしたときのメッセージです。

エステルさんは英語科K1Hクラス(担任:浅野先生)に所属し、大澤不二子先生から日本語指導を受けながら、楽しく、充実した遺愛生活をおくりました。

I have spent the last almost 4 months studying abroad here at Iai and it has been a wonderful experience.

I think something that shocked me the most coming to Iai was that I didn't think school would be this fun.

I was definitely nervous as I didn't know what to expect from a school in a new country with people I'd never met before and a language I can't speak very well.

But surprisingly, coming to school here became as simple as going to school in England and I had no reasons to be nerved at all.

I was able to make so many friends, and learn so much from all my teachers during my short time here.

Looking bach, Idon't think I could're asked for a better host school. So thank you so much everyone, teachers and students for making my time here such an amazing one.

私はここIAIで約4ヶ月間留学をしており、本当に素晴らしい経験でした。遺愛に来て一番驚いたのは学校がこんなに楽しい場所だとは思わなかったことです。知らない国の学校に行くことや、初めて会う人たち、そしてあまり上手に話せない言語に囲まれることに正直、最初はとても緊張していました。でも、意外にもここでの学校生活はすぐにイギリスの学校生活と同じくらい自然のものになり、不安に思う理由なんて全然ありませんでした。短い時間でしたが、たくさんの友達を作ることができ、先生方からもたくさんのことを学ぶことができました。振り返ってみると、これ以上の素晴らしい受け入れ校はないと思います。本当にありがとうございました。先生方、生徒の皆さん、ここでの時間を本当にすてきなものにしてくれて感謝しています。